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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
JUDr. Pašková: 
Ďalej, už neviem koľký krát apelujem na ten kus cesty medzi Hurbanovou a Pribinovou 
ulicou, je to možno 50-60 m keď nie, opraviť celú cestu. Či by sa nedalo, teraz  tam boli 
nahádzané na jar nejaké pár vozíkov nejakého asfaltu do tých najväčších dier. Či by sa nedal 
len jeden pás meter široký urobiť, aby ľudia tam pešo mohli chodiť. Zase bude už mokro, zase 
budú mláky, vstúpite do mláky a ste po členky vo vode. Chodia tam starí ľudia, chodia tam 
ľudia na stanicu z celej severnej časti, do LIDLu, na autobusovú, na vlakovú stanicu. 
Nehovoriac o tom, že chodia tam večer do kostola babky a je to naozaj, naozaj sa tam nedá 
chodiť. A takisto som hovorila o tej diere, ktorá tam je, nejaká stará studňa, ktorá je asi meter 
hlboká. Teraz ju ešte vidno ale za chvíľku, keď napadne sneh ju nebude vidieť nikto, nejaké 
dieťa tam spadne, nebude to príjemné.  
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka cesty Hurbanova, Pribinova to, čo ste spomenuli bolo riešené ešte technickými 
službami tou asfaltovou drťou, ktorú mali k dispozícii. Riešenie vidíme aj v tom, aby sa táto 
ulica zakomponovala do opráv pre nasledujúci rok a schválilo sa to alebo resp. sa to opravilo 
v celku, pretože tie sťažnosti tam budú neustále vzhľadom na to, že stav komunikácie je už 
dlhodobo zlý, je to niekoľkoročný problém a vieme o ňom, že sa sťažujú obyvatelia už aj 
v predchádzajúcich rokov, lebo takéto interpelácie zazneli. 
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